

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 10-16/10/19

Prayer items 2nd week of Oct

1. Pray for our national leaders: We praise God for the peace that we enjoyed for the past 62 years; this is God's special grace and blessings. May God enable our leaders to unite together to develop our country; may they be clean, transparent, able to exercise righteousness, justice and integrity through a spirit of loving the country and the people; may they strive for good of the people. May Malaysia flourish amidst unity, peace, and prosperity.
2. National economy: budget for 2020 will gear towards creating more reasonably paid job opportunities so as to motivate Malaysian to work. May God instil righteousness in people's heart; may corruption be gradually diminished. May our nation's economy recover through careful spending of the people and the wisdom of the government to strike an equilibrium between managing national debts and developmental expenditures.
3. Pray for the law enforcement officials (police officers, judges, MACC, custom officers and so on): May God enable all of them to be upright, clean, corruption free, and actively eradicate evil forces and illegal activities. May they go all out to protect the people, boldly carrying out their duties to raise justice, eradicate evil, building up a peaceful society.
4. Harmony amongst the people: May God enable everyone in our multi-racial country to sense the need to be united. May God reverse any mind-set or organisation that may cause racial conflict, and block any harm caused by extremist, racial or religious disagreement because righteousness enhances national prosperity while evils and sins are people's shame. May our people be united; may God's name be glorified.
5. Pray for peace in Hong Kong: May God have mercy, grant peace and hope to Hong Kong amidst the insecurity and danger. May God strengthen the fearful, heal the wounded, increase faith to the feeble hearted. May God enable believers in Hong Kong to persevere on in their faith amidst the riot, with love and hope to continue to keep watch upon the society.

卫理公会以萨迦守望者 10-16/10/19

十月第二个星期的祷告事项

1. 国家领袖:62 年来大马都相当平安, 这是上帝特别的恩泽, 我们献上感恩。求主赐给领袖们同心携手发展国家, 满有爱国爱民的精神, 使他们有公义, 正直, 廉洁, 为着人民着想的心而努力。希望马来西亚在团结, 和平, 和繁荣的情况中兴盛。
- 2.国家经济:2020 年财政预算案, 将着重于创造更多具合理薪金的工作机会, 好让大马人有工作的推动力。祷告公义在人心, 贪污腐败逐渐减少, 人人开支能谨慎, 政府有智慧在发展开销和管理国家债务之间取得平衡, 并慢慢恢复国家经济增长。
- 3.执法人员:祷告(警察、法官、反贪污局、海关等), 以正直, 廉洁来工作, 杜绝贿赂, 积极扫除黑暗势力以及不法勾当。盼望他们全力以赴保护人民的安全, 执行他们的责任, 兴起正义, 勇敢除恶, 并建立一个安宁的社会。
- 4.人民和谐:祷告在多元种族文化的国家里, 人人需要团结合作, 求主扭转引起种族之间冲突的心结和组织, 并拦阻任何的极端分子所造成的损害以及各种形式的种族与宗教分歧的人, 因为正义使国家兴盛, 罪恶是人民的羞耻。愿人民合一, 荣耀主名。
5. 香港平安:为香港当前的安危祷告, 求主怜悯, 赐下平安和曙光, 刚强恐惧的心灵, 医治受伤的身心, 加添信心给软弱者, 让香港基督徒有能力在暴动中继续存信心, 爱心和盼望为社会守望。

Isakhar Pengawal Methodist 10-16/10/19

Doa minggu kedua Oktober

1. Pemimpin Negara: Selama 62 tahun, Malaysia agak Aman, ini adalah rahmat khas daripada Tuhan, bersyukur kpd Tuhan. Berdoa Tuhan agar pemimpin dapat bekerja bersama untuk membangunkan negara, penuh dengan kasih patriotik, supaya mereka mempunyai keadilan, integriti, berusaha untuk rakyat.

Kami berharap Malaysia akan berkembang maju dalam keadaan perpaduan, kedamaian dan kemakmuran.

2. Ekonomi Negara: Bajet 2020 akan memberi tumpuan kepada mewujudkan lebih banyak pekerjaan dengan gaji yang munasabah supaya rakyat Malaysia bekerja dengan lebih berkuasa. Berdoa untuk keadilan, rasuah dapat menurun, semua orang berjimat cermat, kerajaan mempunyai kebijaksanaan untuk mengimbangkan perbelanjaan menguruskan hutang negara, dan memulihkan pertumbuhan ekonomi negara.

3. Pegawai Penguatkuasa perundangan: Berdoa Polis, Hakim, Biro Pencegahan Rasuah, Kastam dan lain-lain ada integriti, menghapuskan rasuah, menghapuskan pasukan gelap dan aktiviti haram.

Saya berharap mereka melindungi keselamatan rakyat, menjalankan tanggungjawab mereka, berani dalam perjuangan menentang kejahatan dan membina masyarakat yang aman.

4. Keharmonian Rakyat: Berdoa bahawa dalam sebuah negara dengan budaya pelbagai kaum, semua orang perlu bekerjasama. Berdoa Tuhan menyelesaikan conflict and antara etnik, menghalang segala perbezaan konflik antara agama, kerana keadilan baru berfaedah kepada pembangunan negara, mengelakkan kejagatan rakyat. Semoga semua orang bekerjasama dan memuliakan nama Tuhan

5. Kedamaian Hong Kong: Berdoa untuk keselamatan di Hong Kong, semoga Tuhan belas kasihan dan memberi kedamaian, menguatkan hati penakut, menyembuhkan badan dan minda yang cedera, menambah keyakinan kepada lemah, supaya Kristian di Hong Kong terus mengekalkan keyakinan, kasih sayang dan harapan untuk masyarakat.